
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 13 NOVEMBRE 2014 

Présents:  Yves Borreman, William Sterckx, Alain Grenier,  
Koen Michiels, Jean Solon. 

Excusé:   Jan Lauwers, Leen Mortier,  Lode Spruyt,  
Jürgen Intemann. 

Prochaine réunion :  jeudi le 11 décembre. 

Le compte-rendu de la réunion du 2 octobre est approuvé. 

Membres effectifs et candidats pour le Conseil 

Le Conseil accepte Max Louesse et Henri Wuilmart comme membre 
effectif. Jean-Michel Vandergeeten, Jean-Yves Squifflet et Arnold Van 
Remoortere sont déjà membre effectif, donc leur demande n’est pas 
nécessaire. Tous sont candidats pour le conseil d’administration et le 
conseil s’en réjouit. 

Demandes de brevets 

Toby Dedoncker peut faire son examen pratique pour le brevet 
définitif d’Aide-moniteur de parapente avec Koen Michiels d’Airsport. 

Sites : Beauraing 

Le délégué site Denis Lebrun, Stéphane De Roover, Paul Schmit et 
Jean ont installés les deux panneaux d’information que Denis avait 
confectionné lui-même (support) en acier inoxydable, et qui sont très 
bien faits. Jean a remercié les bénévoles avec une bouteille de vin. 
Denis a également délimité le nouveau parking et installé une manche 
à air sur le nouveau terrain d’atterrissage d’en haut. Le conseil 
remercie ces bénévoles, spécialement Denis pour le travail 
impressionnant qu’il a fait.  

Sites : 7-Meuses 

Stéphane De Roover nous signale que la gérante du restaurant s’est 
plainte de passages à grande vitesse et fort près de sa terrasse par 
des deltistes. Jean a déjà relayé l’information et les pilote en question 
ira s’excuser auprès de la gérante et ne le fera plus la prochaine fois. 
Le conseil remercie le pilote en question pour sa démarche et 
Stéphane pour avoir signalé le problème.  

Sites : Nieuwvliet 

A la demande du club FBVL Jan van Gent, le Conseil décide de 
prolonger en 2015 l’intervention de 1000 € par an sur la location du 
terrain de treuil du club à Nieuwvliet.  

Article magazine KNVvL 

Un article sur 7 sites Belges est paru dans la revue de la fédération de 
parapente Néerlandaise KNVvL, sans que la FBVL ait été consulté. Non 
seulement il y avait des erreurs et des oublis (comme l’obligation du 
brevet de Pilote sur certains sites), mais l’article ne tenait pas compte 
de la situation délicate et changée de Beauraing et risque d’agrandir 
le problème de la surpopulation sur les sites Belges. Jean a préparé 
une lettre à la KNVvL et à l’éditeur de leur magazine en leur donnant 
des informations supplémentaires et corrigés en en demandant de ne 
pas venir voler à Beauraing pour le moment ou en groupe sur 
d’autres sites. Il demande également des informations sur les sites 
Néerlandais.  Le conseil approuve la lettre, Jean l’enverra. 

Compétition  

Nathanaël Majoros demandera encore à l’organisateur du British 
Open pour intégrer le  championnat de Belgique de parapente. 

Jean a inscrit les 4 pilots de l’équipe nationale de parapente pour les 
championnats du monde de parapente 2015, et a réglé leur 
assurance car la Colombie est normalement exclu. 

Thierry Moreau signale que le Vol et Ski Open aura lieu du 27 février 
au 1er mars 2015. Il sollicite une partie des subsides d’Aviabel. Le 
Conseil est d’accord pour les 250 € habituels. 

Jochen Zeischka communique que le Championnat de Belgique aurait 
maintenant lieu fin juillet  à Zell am See. Mais comme William ne sait 
pas y être présent, on cherche encore un directeur de course.  

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 13 NOVEMBER 2014 

Aanwezig: Yves Borreman, William Sterckx, Alain Grenier,  
Koen Michiels, Jean Solon. 

Verontschuldigd:   Jan Lauwers, Leen Mortier, Lode Spruyt,  
Jürgen Intemann. 

Volgende vergadering:  donderdag 11 december. 

Het verslag van de vergadering van 2 oktober wordt goedgekeurd. 

Effectieve leden en kandidaten voor de Raad 

De Raad aanvaardt Max Louesse en Henri Wuilmart als effectief lid. 
Jean-Michel Vandergeeten, Jean-Yves Squifflet en Arnold Van 
Remoortere zijn al effectief lid en dus is hun vraag niet nodig. Allen zijn 
ze ook kandidaat voor de raad van bestuur en de raad verheugt zich 
hierover. 

Brevetaanvragen 

Toby Dedoncker mag zijn praktijkexamen voor het definitief brevet 
van Hulpmonitor parapente doen met Koen Michiels van Airsport. 

Vliegplaatsen: Beauraing 

Vliegplaatsafgevaardigde Denis Lebrun, Stéphane De Roover, Paul 
Schmit en Jean hebben de twee nieuwe infopanelen geïnstalleerd, die 
Denis zelf had gemaakt (houders) in roestvrij staal, en die heel goed 
gemaakt zijn. Jean heeft de vrijwilligers bedankt met een fles wijn. 
Denis heeft ook de nieuwe parking afgebakend en een windzak 
geplaatst op het nieuwe landingsveld achter de vliegplaats. De raad 
dankt deze vrijwilligers, vooral Denis voor het indrukwekkende werk 
dat hij verricht heeft. 

Vliegplaatsen: 7-Meuses 

Stéphane De Roover signaleert ons dat de uitbaatster van het 
restaurant kloeg over deltapiloten die aan hoge snelheid laag over het 
terras vlogen. Jean heeft de informatie al doorgegeven en de piloot in 
kwestie zal zich gaan excuseren bij de gerante en het niet meer doen. 
De raad bedankt de piloot in kwestie hiervoor en Stéphane om het 
probleem te hebben gemeld. 

Vliegplaatsen: Nieuwvliet 

Op vraag van de BVVF-club Jan van Gent, beslist de raad de bijdrage 
van 1000 € per jaar in de huurprijs van het lierterrein van de club te 
Nieuwvliet, te verlengen voor 2015.  

Artikel KNVvL-tijdschrift 

Een artikel over 7 Belgische vliegplaatsen is verschenen in de 
Nederlandse parapente-federatie KNVvL, zonder dat de BVVF 
geraadpleegd werd. Niet enkel waren er fouten en vergetelheden 
(zoals de verplichting van het Piloten brevet op bepaalde 
vliegplaatsen), maar het artikel hield ook geen rekening met de 
veranderde en delicate situatie te Beauraing en kan het probleem van 
overbevolking op de Belgische vliegplaatsen verergeren. Jean heeft 
een brief voorbereid voor de KNVvL en de uitgever van hun magazine, 
met bijkomend een gecorrigeerde informatie en de vraag om voorlopig 
niet te gaan vliegen te Beauraing of in groep op andere vliegplaatsen. 
Hij vraagt ook informatie over Nederlandse vliegplaatsen. De raad 
keurt de brief goed, Jean zal deze versturen. 

Wedstrijden  

Nathanaël Majoros doet nog eens navraag bij de organisatoren van het 
British Open om het Belgisch Kampioenschap parapente te integreren. 

Jean heeft de piloten van het nationaal team ingeschreven voor het 
WK parapente in 2015 en heeft hun verzekering geregeld, want 
Colombië is normaal gezien uitgesloten. 

Thierry Moreau signaleert dat de Vlieg en Ski Open plaats zal hebben 
van 27 februari tot 1 maart en vraagt een deel van de Aviabel-subsidies 
De Raad gaat akkoord met de gebruikelijke 250 €. 

Jochen Zeischka deelt mee dat het BK delta nu plaats zal hebben einde 
juli in Zell am See. Maar aangezien William dan niet aanwezig kan zijn, 
zoeken ze nog een andere wedstrijdleider. 



COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 13 NOVEMBRE 2014 (suite) 

Assemblée Générale 

Jean propose de mettre à l’agenda de l’assemblée générale 
l’augmentation de la cotisation de 5 € pour 2016. Le conseil 
approuve. 

William achètera 12 bouteilles de vin pour remercier les bénévoles. 

Les performances musicales auront lieu de 19 h à 19h30 et après 
22h30. 

Les rapports des commissions doivent être envoyés avant le 11 
décembre : 

- sites : Alain et Jean ; 
- enseignement : William et Koen ; 
- compétition : inclure dans le mot du président ; 
- mot du président : Yves et William ; 
- comptes, assurances, Fly! et secrétariat : Jean. 

Alain s’occupe de du concours de photos. 

Le conseil décide de nomme Denis Lebrun comme Membre 
d’Honneur et l’annoncera à l’assemblée générale.  

Aéroclub Royal de Belgique 

La cotisation de la FBVL à l’ACRB augmentera avec à peu près 10 %, 
comme pour toutes les autres fédérations, afin de palier au déficit 
annuel. 

Ordinateur secrétariat 

Jean a acheté un nouveau portable pour le secrétariat, l’ancien 
donnant trop de problèmes tant au niveau soft- que hardware et était 
trop vieux. Avec le soft nécessaire, la configuration et transfert des 
données et la garantie prolongée cela revient à 1046 €. Le conseil 
approuve. 

Correspondance 

Xtreme Xperience aura lieu le 13 septembre 2015. 

Les clubs agrées les Potes en Ciel, les Ailes du Levant, le Pick Up Club, 
ADCA, La Roch’Ailes, Jan van Gent et Avia Airsports ont envoyé leur 
rapport annuel et leur liste de membres. 

Europe Airsports (EAS) a envoyé son newsletter avec sa position sur 
le changement éventuel de la législation européenne nous 
concernant (le fameux « Annexe 2 »). 

Rapporteur : Jean. 

 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 13 NOVEMBER (vervolg) 

Algemene Vergadering 

Jean stelt voor om een lidgeldverhoging van 5 € voor 2016 op de 
agenda van de algemene vergadering te zetten. De Raad keurt dit 
goed. 

William zal 12 flessen wijn kopen voor de vrijwilligers te bedanken. 

De muziekoptredens zullen plaats hebben tussen 19u en 19u30 en na 
22h30. 

De rapporten van de commissies moeten opgestuurd worden voor 11 
december: 

- vliegplaatsen: Alain en Jean ; 
- opleidingen: William en Koen ; 
- wedstrijden: in het woordje van de voorzitter zetten ; 
- woordje van de voorzitter: Yves en William ; 
- jaarrekeningen, verzekeringen, Fly! en secretariaat: Jean. 

Alain houdt zich bezig met de fotowedstrijd. 

De raad beslist Denis Lebrun te benoemen tot erelid, en dit mede te 
delen op de Algemene vergadering. 

Koninklijke Belgische Aeroclub 

Het lidgeld van de BVVF aan de KBAC zal met ongeveer 10 % verhogen, 
net zoals voor alle andere federaties, om het tekort in de jaarrekening 
te dichten. 

Computer secretariaat 

Jean heeft een nieuwe laptop gekocht voor het secretariaat, de oude 
gaf teveel soft- en hardwareproblemen en was te oud. Met de nodige 
software, de installatie ervan en het overzetten van de gegevens en de 
verlengde garantie kwam het op 1046 €. De raad keurt dit goed. 

Briefwisseling 

Xtreme Xperience zal plaats hebben op 13 september 2015. 

De erkende clubs Les Potes en Ciel, Les Ailes du Levant, Pick Up Club, 
ADCA, La Roch’Ailes, Jan van Gent en Avia Airsports hebben hun 
jaarlijks rapport en hun ledenlijsten opgestuurd. 

Europe Airsports (EAS) heeft zijn newsletter opgestuurd met haar 
positie over een eventuele wijziging van de Europese regelgeving die 
ons betreft (het fameuze « Annex 2 »). 

Verslaggever: Jean. 


